



MEDIA LIBRARY FOR DANCE AND THEATRE

MONDAY TO FRIDAY
10am–5pm
TUESDAYS 10am–8pm

More than 8000 videos displaying the performing arts in all their diversity and internationality. Viewing is free and is possible without an appointment. Introduction and advice through our competent team. Thematic introductions for groups, school classes and student seminars with prior registration through mediathek2@mimecentrum.de

Online database:
archiv.mimecentrum.de

INTRODUCTIONS TO THE MEDIA LIBRARY

With the beginning of the semester 2017/18 we offer students, teachers and researchers the opportunity to discover the collection of the Media Library. We are looking forward to meeting you!

Sign-up via [**mediathek2@mimecentrum.de**](mailto:mediathek2@mimecentrum.de)

October	November	Time
10. 17. 24.	7. 11.	17:00



MEDIATHEK FÜR TANZ UND THEATER

MONTAG BIS FREITAG

10:00–17:00

DIENSTAG 10:00–20:00

Über 8.000 Videos zeigen die Darstellenden Künste in ihrer Vielfalt und Internationalität. Sichtungen sind kostenlos und ohne Anmeldung möglich. Einführung und Beratung durch unser kompetentes Team. Thematische Gruppenveranstaltungen für Schüler*innen und Studierende nach Anmeldung unter mediathek2@mimecentrum.de

Onlinekatalog unter
archiv.mimecentrum.de

EINFÜHRUNGEN IN DIE MEDIATHEK

Zum Semesterbeginn 2017/18 bieten wir Studierenden, Dozent*innen und wissenschaftlichen Mitarbeiter*innen die Möglichkeit, die Sammlung der Mediathek näher kennenzulernen. Wir freuen uns auf Eure Teilnahme!

Anmeldung unter mediathek2@mimecentrum.de

Oktober

10. | 17. | 24.

November

7. | 11.

Zeit

17:00